



ECTA President

Björn & Claudia Wagner

e-mail: President@ECTA.de

ECTA Events / Veranstaltungen

Dear Dancers,

As the European association for leaders we do not only participate in the support of Jamborees. **ECTA also organizes a dance event for each of our dance forms** to support new or experienced dancers with our member's knowledge. We are grateful for their personal efforts they spend without any reimbursement, keeping entrance fees low for you.

This year the ECTA Student Jamboree, ECTA Round Dance Festival and ECTA Clog Convention have already been conducted and we are glad to have found a good atmosphere at all dances.

As already announced ECTA celebrates its 50th birthday this year and we definitely would like to celebrate this with you at a special dance at **June 26-28, 2009 in Suhl**. The program offers all of our supported dance forms and will be led by a number of ECTA members as well as guest leaders from the USA. We have invited **Tim Marriner** for SD, **Curt & Tammy Worlock** for RD, **Missy Shinoski** for Clogging and **Tony Parkes** for Contra Dancing to participate in your enjoyment. Besides the normal dance program we will offer introductory sessions to all of the different dance forms and come together for joint evening programs. These will be especially designed for dancers of the different dance forms.

We invite you cordially - Come to Suhl in June 2009 and celebrate with us. For details see www.ecta.de/50years.

Liebe Tänzer,

als europäischer Dachverband der Leader beteiligen wir uns nicht nur an Jamborees. **ECTA organisiert in jeder unterstützten Tanzform eine Veranstaltung**, um neue oder erfahrene Tänzer durch die Kenntnisse unserer Mitglieder zu unterstützen. Wir freuen uns über deren Einsatz, den sie ohne Kostenerstattung anbieten, um Eintrittspreise für euch moderat zu halten.

In diesem Jahr haben die ECTA Student Jamboree, das ECTA Round Dance Festival und die ECTA Clog Convention bereits stattgefunden, und wir freuen uns, auf allen eine tolle Atmosphäre erlebt zu haben.

Wie angekündigt begeht ECTA in diesem Jahr den 50jährigen Geburtstag und möchte dies gerne mit euch am **26.-28. Juni 2009 in Suhl** feiern. Das Programm bietet alle unterstützten Tanzformen und wird sowohl von zahlreichen ECTA-Mitgliedern als auch Gast-Leadern aus den USA gestaltet. Wir haben **Tim Marriner** für SD, **Curt & Tammy Worlock** für RD, **Missy Shinoski** für Clogging und **Tony Parkes** für Contra zu eurer Unterhaltung eingeladen.

Über das normale Tanzprogramm hinaus werden wir auch Einführungen in die jeweils anderen Tanzarten anbieten und in den Abendprogrammen alle gemeinsam zusammen kommen. Diese haben wir daher ganz besonders auf die Tänzer unterschiedlicher Tanzformen abgestimmt.

Wir laden euch herzlich ein - Kommt im Juni 2009 nach Suhl und feiert mit uns. Details siehe www.ecta.de/50years.

Björn & Claudia

ECTA President